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Już dziś po południu, dojdzie do oczekiwanych, od długiego czasu, przez

kibiców derbów Rzymu. Oto, co mówią o spotkaniu ludzie włoskiego

sportu.

 

Giovanni Malago (prezydent CONI, Włoskiego Komitetu Olimpijskiego) dla 

Il Romanista i Il Messaggero:

- Robię to, co czuję i co uważam za w porządku, w pełnym poszanowaniu do mojej

roli instytucjonalnej. Nie mogę zanegować 54-letniej pasji kibica Giallorossich.

Jestem i zawsze będę kibicem Romy, bez żadnej hipokryzji. Kibicuję Romie od

zawsze, co nie znaczy, że nie powinniśmy szanować rywala i oklaskiwać go, gdy

wygra. Nie znoszę przemocy na stadionie. Nasz kraj potrzebuje zwrotu tendencji na

stadionach, duchu i kultury sportowej dostosowanej do zaawansowanej cywilizacji i

w duchu fair-play.

 

Franco Chimenti (były napastnik Lazio, prezydent federacji golfowej,

członek CONI) dla Il Messaggero:

-To będzie niepewny mecz, uwarunkowany przez epizody. Rzadko zdarzało się, że

dominowała jedna drużyna. Lazio nie pozwoli się zastraszyć. Kto strzeli? Liczy się

coś innego, ważne, żebyśmy wygrali my.

 

Giacomo Losi (były gracz Romy) dla Radio Mana Sport:

- Jestem przesądny, nie robię prognoz, ale myślę, że Roma posiada coś więcej niż

Lazio. Walory techniczne drużyny Garcii są nieco wyższe. Granie w derbach jest

zawsze czymś specjalnym, miałem szczęście wystąpić w wielu. Gdy wygrywaliśmy

derby, dotykaliśmy palcem nieba, gdy przegrywaliśmy, wstydziliśmy się nawet

wychodzić z domu.

 

Marco Ballotta (były bramkarz Lazio) dla tuttomercatoweb.com:

- Lazio oszczędziło graczy w Lidze Europejskiej, jednakże ma mniej czasu na odzysk.

Przy tych okazjach jednak zmęczenie ma małe znaczenie, widzę obydwie drużyny

na tym samym poziomie; ciężko jest snuć prognozy. Bohaterami będą Hernanes i

Totti, ten ostatni zadowolony z dwuletniego przedłużenia kontraktu.
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Dario Canovi (agent FIFA) dla Radio Centro Suono Sport:

- Roma spróbuje pomścić 26 maja. Powiem, że Strootman może być osobą, która

zdecyduje o wyniku derbów. Roma zrobiła wielki zakup.

Carlo Ancelotti (był gracz Romy) dla Radio Deejay:

- Nie wiem, kiedy zostaną rozegrane derby. Myślę o derbach, które rozegramy za

tydzień.

 

Fernando Orsi (wychowanek Romy, były bramkarz Lazio)

dla calcionews24.com:

- Nie spodziewałem się takiego początku w wykonaniu Romy. Spisują się bardzo

dobrze, ale nie możemy mówić o Romie szukającej rewanżu za finał Coppa Italia.

Tamten mecz zostanie w historii i nie można go wymazać. Widzę zacięte derby:

Petkovic musi liczyć się z lekkim zmęczeniem w Lidze Europejskiej, jednak tak Roma

jak i Lazio czują się bardzo dobrze. Nie ma faworyta, obydwie drużyny zaczynają na

równi.

 

Michelangelo Minieri (wychowanek Lazio, agent FIFA) dla 

tuttomercatoweb.com:

- W Rzymie derby są bardzo ważnym meczem. Podejdą do niego dwie drużyny,

które mają się dobrze, to będzie wielki mecz.

 

Eugenio Fascetti (były gracz i trener Lazio) dla Lazio Style Channel:

- Nie widziałem w Parmie wielkiej Romy, mieli kilka korzystnych epizodów. Jednak

wydaje mi się, że są w tym momencie lepszej formie od Lazio i maja więcej jakości.

Nie podoba mi się Lazio, gdy się odkrywają, bardzo cierpią. Być może mają inny

rodzaj przygotowań, ciężko ich widzę w niedzielnym meczu.

 

Antonio Giuliani (komik, kibic Romy) dla Radio Mana Mana:

- Uwaga na Lazio, mają bardzo mocny środek pola, Roma musi uważać, szczególnie

pod względem mentalnym.
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Angelo Di Livio (wychowanek Romy) dla Radio Mana Mana:

- Chciałbym zobaczyć Romę grającą spokojną piłkę, bez ciśnienia, które blokuje

nogi. Lazio ma mocnych skrzydłowych i jest dobre w kontrach. Zespół jest zwarty i

pozostawia mało miejsca.

 

Tommaso Rocchi (były gracz Lazio) dla lazionews.eu:

- Derby to mecz inny od pozostałych, otwarty na każdy wynik. Roma gra dobrze z

nowymi zakupami i nowym trenerem. Jesteśmy jednak na początku sezonu, to

będzie otwarty mecz i mam nadzieję, że wygra Lazio.

 

Vincent Candela (były gracz Romy) dla Radio Mana Sport:

- Wygramy 3-0. Widzę naładowany zespół, psychicznie w bardzo dobrej formie. Mam

nadzieję, że będzie to wielka Roma.
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